
 Rada školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania: 16.02.2017 o 17,00 hod., učebňa IV. B triedy 

 

Prítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Mgr. Libuše Horvátová, Mgr. Janka Pieronová, Branislav 

Neslušan, Ivan Poláček, Ing. Vavrín Randa, JUDr. Jozef Sečník, Ing. Ján Vojtek         

Neprítomní:  Ing. Rudolf Drexler, Ing. arch. Soňa Papučíková, Marta Žáková - ospravedlnení 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková  

Rada školy je uznášaniaschopná.     

Program zasadnutia Rady školy: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie plánu práce Rady školy 

3. Výročná správa Rady školy 

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti za 1.polrok  

5. Vyhodnotenie mimoškolských aktivít za 1. polrok  

6. Aktuálne problémy školy 

7. Uznesenie 

8. Diskusia 

9. Záver 

1. Otvorenie 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala prítomných a otvorila zasadnutie Rady školy 

(ďalej len RŠ). 

2. Výročná správa rady školy 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková predniesla výročnú správu RŠ. 

 

 

 



3. Schválenie plánu práce Rady školy 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková predniesla plán práce na rok 2017. Po oboznámení sa 

s obsahom Výročnej správy neboli zo strany členov vznesené žiadne pripomienky. Výročná 

správa bude doručená všetkým členom RŠ a riaditeľovi školy. 

Hlasovanie rady školy vo veci schválenia plánu práce na rok 2017 - výsledok hlasovania: 

Počet hlasov za:           8  členov 

Počet hlasov proti:       0  členov 

Hlasovania sa zdržalo: 0  členov  

Navrhnutý plán bol prijatý. 

 

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti za 1.polrok  

5. Vyhodnotenie mimoškolských aktivít za 1. polrok  

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková vyhodnotila výchovno vzdelávaciu činnosť 

a mimoškolské aktivity za I. polrok šk. roku 2016/2017. 

 

6. Aktuálne problémy školy 

P. riaditeľka oboznámila prítomných o prípravách na súdne pojednávanie, o nedoplatku za 

plyn a vyplatením pomocou splátkového kalendáru. Taktiež hovorila, že niektoré triedy sú 

vybavené novými lavicami, skriňami, dve triedy interaktívnymi tabuľami a škola sa prihlásila 

do nového projektu na vybavenie odborných učební. 

7. Uznesenie 

Rada školy berie na vedomie:  

- Výročnú správu Rady školy za rok 2016 

- Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti za 1.polrok 

- Vyhodnotenie mimoškolských aktivít za 1. polrok 

Rada školy schvaľuje: 

- Plán práce Rady školy na rok 2017 



 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov     8 členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo   8 členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo   0 členov  

Hlasovania sa zdržalo     0 členov  

 

8. Diskusia 

V diskusii p. Poláček prítomných informoval o novom projekte mesta na výstavbu 

multifunkčného športového centra pre deti a mládež, ktorého súčasťou bude aj ľadová plocha 

pri Gymnáziu v Kysuckom Novom Meste. P. Neslušan sa informoval o pripravovanom zápise 

do 1. ročníka. 

 9. Záver 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie RŠ. 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Lenka Škoríková   

 


